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O bezpiecznym funkcjonowaniu świętokrzyskich szpitali

Wicemarszałek Grzegorz Świercz spotkał się z dyrektorami ds. technicznych szpitali
podległych samorządowi województwa. Rozmowa dotyczyła aktualnego stanu, a także
sytuacji awaryjnych zaopatrzenia jednostek w energię, wodę, gazy medyczne oraz odbioru
ścieków. W spotkaniu uczestniczyli także Barbara Jakacka-Green, dyrektor Regionalnego
Ośrodka Polityki Społecznej i Zdrowotnej Urzędu Marszałkowskiego oraz szef Pionu
Ochrony Janusz Łach.

Podczas spotkania omówione zostały isniejące problemy oraz ustalono, jakie niezbędne
działania muszą być podjęte, aby zapewnić wystarczający poziom bezpieczeństwa w
zaopatrzeniu szpitali w media.Szczegółowo zapoznano się także z treścią „Rozporządzenia
Ministra Zdrowia z dnia 10 listopada 2006 r.” w sprawie wymagań dotyczących pomieszczeń
i urządzeń sanitarnych zakładu opieki zdrowotnej.


